
PROTOKOLNrVI/2011

z obrad VI SESJI RADY GMINY KOLBIEL

z dnia 31 marca 2011 r.

Otwarcia obrad VI Sesji Rady Gminy Kolbiel dokonal o godzinie 16^
Przewodniczacy Rady Pan Waldemar Kloch. Stwierdzil na podstawie listy obecnosci, ze w
sesji uczestniczy 14 Radnych na stan og61em 15-tu, stanowi to kworum przy kt6rym Rada
moze obradowac i podejmowac prawomocne uchwaly.

W Sesji uczestniczyli ponadto:

- W6jt Gminy - Pan Adam Budyta,
- Zastejpca W6jta Gminy - Pani Ewa Mazek,
- Skarbnik Gminy - Pani Hanna Michalska,
- Kierownik GOPS - Pani Jolanta Zduhczyk,
- Kierownik Gospodarki Komunalnej - Pan Zbigniew Parol,
- Dyrektor GZEAS - Pani Bozena Wilczek,
- Dyrektor Gminnego Przedszkola
w Kolbieli - Pani Agnieszka Dziedzic,

- Dyrektor Publicznego Gimnazjum
w Kolbieli - Pan Andrzej Jaworski,

- Redaktor ,,Linii Otwockiej" - Pan Andrzej Kaminski,
- dziennikarz ,,Tygodnika Regionalnego" - Pan Artur Kubajek,
- soltysi wedlug dola_czonej listy oraz mieszkancy.

Przewodnicza_cy powital przybylych i przedstawit proponowany porzajiek obrad.

Proponowany porzadek obrad

1. Otwarcieobrad.
2. Przyj^cie proponowanego porza^dku obrad.
3. Przyj^cie protokolu z obrad V Sesji Rady Gminy Kolbiel.
4. Sprawozdanie W6jta Gminy z dzialalnosci mi$dzysesyjnej.
5. Sprawozdanie z dzialalnosci Gminnego Osrodka Pomocy Spolecznej za 2010 r.
6. Podj$cie uchwal w sprawie:

- uchwalenia Gminnego Programu Przeciwdzialania Przemocy w Rodzinie
oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie Gminy Kolbiel;

- trybu i sposobu powotywania i odwolywania czlonk6w Gminnego Zespotu
Interdyscyplinarnego oraz szczeg61owych warunk6wjego funkcjonowania;

- zmian w budzecie Gminy na rok 2011;
- zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Kolbiel na lata 2011-2017;
- zaci^gni$cia w Banku Ochrony Srodowiska S.A. kredytu dlugoterminowego

z linii zagranicznych;
- uchwalenia Programu wsp61pracy Gminy Kolbiel z organizacjami

Pozarzajdowymi oraz podmiotami prowadza_cymi dzialalnosc pozytku
publicznego na 2011 r;

- ustalenia wysokosci oplat za swiadczenia udzielane przez Gminne Przedszkole
w Kolbieli.
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7. Zapytania, interpelacje, wolne wnioski.
8. Odpowiedzi na zapytania i interpelacje.
9. Zamkni^cie obrad.

Przewodniczaey poinformowal, ze proponowane sâ  zmiany porzajdku obrad - dodanie do
pkt 6 Podj^cie uchwal w sprawie:

1. udzielenia pomocy fmansowej powiatowi otwockiemu na realizacj$ zadania pt. ,,zakup
sprz^tu specjalistycznego dla Komendy Powiatowej Panstwowej Strazy Pozarnej -
samoch6d specjalny do patrolowania obszar6w zalewowych na terenie powiatu
otwockiego";

2. wyodreJmienia w budzecie Gminy Kolbiel na 2012 rok srodk6w stanowi^cych fundusz
solecki;

3. zbycia w formie bezprzetargowej nieruchomosci gruntowej nr 2377/2 o pow. 61 nv*
polozonej w miejscowoSci Kolbiel, stanowia^cej wlasnosc Gminy Kolbiel.

Przewodniczacy poddal pod gtosowanie dodanie do pkt 6 proponowanego porzajdku obrad
prqjektu uchwaly w sprawie: udzielenia pomocy fmansowej powiatowi otwockiemu na
realizacje zadania pt. ,,zakup sprz$tu specjalistycznego dla Komendy Powiatowej Panstwowej
Strazy Pozarnej - samoch6d specjalny do patrolowania obszar6w zalewowych na terenie
powiatu otwockiego".
Za przyj$ciem zmiany glosowalo 14 radnych, glos6w przeciw nie bylo, wstrzymuj^cych sie_
nie byto.
Zmiana w porzqdku obrad - dodanie do pkt 6 projektu uchwaly w sprawie: udzielenia
pomocy fmansowej powiatowi otwockiemu na realizacj$ zadania pt. ,,zakup sprz^tu
specjalistycznego dla Komendy Powiatowej Panstwowej Strazy Pozarnej - samoch6d
specjalny do patrolowania obszar6w zalewowych na terenie powiatu otwockiego", zostala
przyjeta przy 14 glosach za.

Przewodniczacy poddal pod glosowanie dodanie do pkt 6 proponowanego porzadku obrad
projektu uchwaly w sprawie: wyodreJmienia w budzecie Gminy Kolbiel na 2012 rok srodk6w
stanowiajcych fundusz solecki.
Za przyj$ciem zmiany gtosowaio 14 radnych, glos6w przeciw nie bylo, wstrzymuj^cych si?
nie byto.
Zmiana w porzqdku obrad - dodanie do pkt 6 projektu uchwaty w sprawie: wyodr^bnienia w
budzecie Gminy Kolbiel na 2012 rok srodk6w stanowiqcych fundusz solecki, zostala przyj^ta
przy 14 gtosachza.

Przewodniczacy poddal pod glosowanie dodanie do pkt 6 proponowanego porzqdku obrad
projektu uchwaly w sprawie: zbycia w formie bezprzetargowej nieruchomosci gruntowej nr
2377/2 o pow. 61 m^ poiozonej wmiejscowosci Kolbiel, stanowiqcej wlasnosc Gminy
Kotbiel.
Za przyj^ciem zmiany glosowalo 14 radnych, glos6w przeciw nie bylo, wstrzymuj^cych si?
nie bylo.
Zmiana w porzadku obrad - dodanie do pkt 6 projektu uchwaly w sprawie: zbycia w formie
bezprzetargowej nieruchomosci gruntowej nr 2377/2 o pow. 61 m^ polozonej w
miejscowosci Kolbiel, stanowiaj:ej wlasnosc Grniny Kotbiel, zostala przyj$ta przy 14 glosach
za.

Przewodniczacy zapytal czy sqJakies uwagi lub wnioski do proponowanego porz^dku obrad.



Radny Pan Anatol Tkacz zglosil wniosek o dodanie do proponowanego porzajdku obrad pkt 6a
- Informacja Przewodniczajsego Rady Gminy o organizacji pracy rady i prowadzenia obrad
rady. Wniosek sw6j uzasadnil r6znicami w stanowiskach radnych co do tego jak powinna
funkcjonowac rada gminy ijak powinien dzialac przewodnicza_cy rady gminy.

Przewodniczqcy Rady Pan Waldemar Kloch poprosil Radnego Tkacz o zlozenie powyzszej
propozycji zmiany w porzajiku obrad na pismie.
Radny Pan Anatol Tkacz nie zlozyl propozycji zmiany w porzajiku obrad na pismie w
zwi^zku z czym pozostala ona bez rozpatrzenia.

Przewodniczajcy poddal pod glosowanie zmieniony porzajdek obrad.
Zajego przyj^ciem glosowalo 10 radnych, 1 radny glosowat przeciw, 3 radnych wstrzymalo
si? od glosu. Porza_dek obrad zostal przyj$ty wi$kszosciq,glos6w.

Ucali/,ujac pkt 3 por/adku obrad Przewodnicz^cy poddal pod glosowanie przyj^cie
protokolu z obrad V Sesji.

Poinformowal, ze protok61 byl wytozony w biurze rady i nie zgloszono do nich uwag.
Zapytal czy radni chcaJe zglosic. Uwag nie zgloszono.

Przewodniczacy poddal pod glosowanie przyj^cie protokotu z obrad V Sesji Rady Gminy
Kolbiel.
Za jego przyjejciem glosowalo 14 radnych, glos6w przeciw - nie bylo, glos6w
wstrzymujacych si? - nie bylo. Protok61 z obrad V Sesji Rady Gminy Kolbiel zostal przyj$ty
przy 14 glosachza.

Ueali/,ujac pkt 4 porz^dku obrad Przewodniczacy przekazal gIos W6jtowi Gminy, kt6ry
przedstawit sprawozdanie z d/iaIalnosci mied/ysesy,jncj.

Na wst^pie W6jt Gminy pogratulowal nowo wybranym sohysom zwyci^stwa w wyborach
oraz wr^czyl tablice z napisem soltys.
Poinformowal, ze r6wnolegle z zebraniami wyborczymi do organ6w sotectw odbywaj% si^
zebrania sprawozdawcze jednostek OSP. Na 9 kwietnia planowane jest zebranie
podsumowujajse.
2 lutego W6jt Gminy uczestniczyl w I posiedzeniu Rady Samorzajdowej Powiatu
Otwockiego. Tematami posiedzenia byly: szpital powiatowy, drogi powiatowe, wsp61ny bilet
KM-ZTM
W kwestii szpitala powiatowego zaproponowano utworzenie na bazie kilku szpitali otwockich
sp61ki, kt6rej udzialowcami bylby wszystkie samorzajdy powiatu otwockiego.
W sprawie dr6g powiatowych pojawila si? propozycja aby gminy przejeJy drogi powiatowe
na swoim terenie. W6jt Gminy stwierdzil, ze Gmina Kolbiel po Gminie Wia_zowna ma
najwi^ksz^ liczb^ dr6g powiatowych w zwiajzku z czym nie bylaby w stanie podolac
fmansowo przej^ciu takiego zadania.
W kwestii finansowania wsp61nego biletu KM-ZTM z Otwocka do Warszawy zazajiano aby
wszystkie gminy powiatu otwockiego partycypowaly w kosztach tego przedsi$wzi^cia. W6jt
Gminy stwierdzil, ze dla mieszkaric6w Gminy Kolbiel konieczne jest uruchomienie
transportu publicznego do Otwocka lub Celestynowa aby myslec o partycypacji fmansowej w
powyzszym zadaniu.



3 lutego W6jt Gminy uczestniczyl w odprawie Komendanta Powiatowego Policji na temat
stanu bezpieczenstwa na ternie powiatu otwockiego. W6jt Gminy poinformowal, ze stan
bezpieczenstwa na ternie powiatu otwockiego poprawia si? .
4 lutego W6jt Gminy uczestniczyl w spotkaniu w sprawie dzialki na terenach scalonych
przeznaczonej na cele zasilania linii energetycznej. Na spotkaniu grudniowym proponowana
byla dzierzawa, obecnie zapadla decyzja o potrzebie przeje_cia tego gruntu.
7 lutego W6jt Gminy uczestniczyl w spotkaniu samorzad6w gmin podwarszawskich z
Wojewoda^ Mazowieckim. Tematem spotkania bylo funkcjonowanie policji, strazy pozarnej,
stan dr6g krajowych i plany rzajdowe w tym zakresie, ratownictwo medyczne.
Wojewoda poinformowal, ze drogi krajowe nr 17 i nr 50 be_da^przebudowywane lajsznie nie
wczesniej jednak niz w 2014 r. Punkt ratownictwa medycznego polozony na terenie Gminy
Kolbiel b^dzie utrzymany i znalazl sie. w planach wojew6dzkich.
8 lutego W6jt Gminy uczestniczyl w spotkaniu z dyrektorami plac6wek oswiatowych,
dotyczajsym podsumowania I semestru roku szkolnego, funkcjonowania palc6wek podczas
ferii i remont6w szkolnych.
10 lutego W6jt Gminy wraz Zast^pcq,W6jta i Przewodniczaj:ym Rady spotkal si? z W6jtem
Gminy Celestyn6w, Przewodniczajcym Komisji Rozwoju Rady Gminy Celestyn6w i
pracownikiem Zakladu Gospodarki Komunalnej w Celestynowie w sprawie propozycji
Gminy CeIestyn6w podlaj^zenia sieci kanalizacyjnej do oczyszczalni sciek6w w Kolbieli.
Przedstawiciele Gminy Kotbiel nie znalezli korzysci takiego rozwi^zania, zaproponowali
Gminie Celestyn6w wybudowanie wlasnej oczyszczalni sciek6w.
Drugim tematem na spotkaniu byla sprawa utwardzenia odcinka drogi do Siwianki. W6jt
Gminy Celestyn6w wystosowal pismo do W6jta Gminy Kolbiel z propozycjq. wykonania
utwardzenia jesli Gmina Kolbiel b$dzie partycypowala w tej inwestycji w 75% kwoty
kosztorysowej czyli ok. 300.000 zl. Radni podtrzymali wczesniejsze stanowisko, ze Gmina
Kolbiel moze wsp61finansowac tq_inwestycj^ w kwocie 50.000 zl po przetargu.
Poza tym W6jt Gminy Kolbiel zaproponowal aby Gmina Celestyn6w partycypowala w
planowanej budowie hali sportowej przy Szkole Podstawowej w Kqtach, do kt6rej
ucz$szczajaJakze uczniowie z Zabierzek. W6jt Gminy Kolbiel poinformowal, ze od wrzesnia
nie dziala w tejze szkole Klub Malucha, gdyz Gmina Celestyn6w zerwala wsp61prac?.
10 lutego W6jt Gminy uczestniczyl takze w posiedzeniu Zarzajiu Stowarzyszenia LGD
Natura i Kultura. Tematem posiedzenia byly zmiany w statucie Stowarzyszenia.
11 lutego W6jt Gminy wraz z Zast^pcq,W6jta Pania^Ewq.Mazek odwiedzil muzeum
prof. Pokropka w Otr$busach. Prof. Pokropek organizowal w latach 60-tych i 70-tych
studenckie obozy etnograficzne na terenie Gminy Kolbiel, dzi^ki czemu zgromadzil duzq.
kolekcje. zdj^c. Pojawila si$ koncepcja opracowania z tych zdj$c albuniu pod robocza^ nazwa,
,,Kolbielszczyzna". W6jt Gminy poinformowa!, ze istnieje potencjalna mozliwosc
wsp6tfinansowania tego albumu przez Staroste_ Otwockiego i moze inne samorzajdy gminne.
11 lutego W6jt Gminy uczestniczyt w pierwszym posiedzeniu Rady Spolecznej przy SPZOZ
w Kolbieli. Czlonkowie Rady Spotecznej zapoznali sie_ z obecnym stanem SPZOZ oraz z
potrzebami i planami na przyszlosc.
13 lutego odbyl si$ 8 Halowy Turniej Pilki Noznej o Puchar W6jta Gminy Kolbiel, w kt6rym
bralo udzia! ponad 20 druzyn. 1 i 3 miejsce zaj^ly druzyny z Gminy Kolbiel.
28 lutego W6jt Gminy uczestniczyl w spotkanie przedstawicieli samorzaj36w przylegaja^cych
do drogi krajowej nr 17 z wojew6dztwa mazowieckiego i lubelskiego. Samorzadowcy
wystosowali apel do wojewod6w, marszalk6w, posl6w na Sejm RP z Lubelszczyzny i
Mazowsza o przyspieszenie budowy tejze drogi. Na spotkaniu zapewniano, ze pierwszym
etapem przebudowy drogi krajowej nr 17 b^dzie odcinek Zakr$t - Kolbiel.
28 lutego W6jt Gminy wraz z Zaste_pcq. W6jta, pracownikiem GOPS Paniq. Elzbieta L$gas
odwiedzili pierwsze w Gminie Kolbiel trojaczki, zlozyli zyczenia i przekazali prezent od
wsp61noty gminnej.
1 marca W6jt Gminy uczestniczyl w spotkaniu na rondzie w Kolbieli. Tematem spotkania
bylo przej$cie przez Gmine_ Kolbiel koszt6w utrzymania oswietlenia na rondzie. W6jt Gminy



poinformowal, ze dotychczasowe istnieja_ce w tym miejscu oswietlenie to w przeliczeniu 96
lamp ulicznych przy innych drogach na terenie Gminy Kotbiel. Stwierdzil, ze Gmina Kolbiel
chce miec wplyw na zakres tego oswietlenia. GDDKiA przyslala Gminie Kolbiel faktury od
2004 r. za eksploatacje^ oswietlenia. Radca prawny przygotowal odpowiedz na to pismo wraz
z uzasadnieniem, gdzie wykazuje, ze utrzymanie oswietlenia na skrzyzowaniu dr6g nalezy do
zarz^dcy drogi.
2 marca W6jt Gminy uczestniczyl w spotkaniu przedstawicieli gmin podwarszawskich z
Marszalkiem Wojew6dztwa Mazowieckiego. Spotkanie dotyczylo srodk6w pomocowych,
przekazano na nim informacj?, ze skonczyly si? srodki wojew6dztwa na duze zadania.
Omawiana byla tez kwestia zalewania teren6w nadrzecznych. Samorzajd wojew6dztwa
posiada srodki fmansowe na rekultywacj$ i popraw$ infrastruktury melioracyjnej jednak
zostan^one wykorzystane dla gmin nadwislanskich.
Tematem spotkania byly takze drogi wojew6dzkie.
5 marca W6jt Gminy wraz Zast$pca^ W6jta Gminy uczestniczyl w 100 rocznicy urodzin
mieszkanki Czlek6wki Pani Katarzyny Jalochy. Przedstawiciele Gminy Kolbiel zlozyli
jubilatce zyczenia 200 lat zycia.
7 marca W6jt Gminy uczestniczyl w spotkaniu z przedstawicielami Zarzadu Wsp61noty
Mieszkaniowej w Kolbieli. Spotkanie dotyczylo wywozu nieczystosci stalych.
7 marca W6jt Gminy podpisal umow$ darowizny poprzez kt6rq_ Gmina Kolbiel przeje^a
grunty po bylej Rolniczej Sp61dzielni Produkcyjnej Rzakta.
8 marca W6jt Gminy uczestniczyl w spotkaniu z przedstawicielami Rejonu Energetycznego
Minsk Mazowiecki, gdzie zaproponowano aby wykupic dzialk$ na cele budowy zasilania w
energi$, W zwiazku z tym zaproponowany zostat na tâ  sesj? projekt uchwaly w sprawie
wyrazenia zgody na sprzedaz nieruchomosci w Kolbieli.
8 marca W6jt Gminy spotkal si? z przedstawicielami k61 lowieckich. W6jt Gminy
poinformowal, ze zmienily si? telefony do os6b zajmujacych si? szacowaniem szk6d
lowieckich. Telefony te sa^dost^pne w Urz^dzie Gminy.
W6jt Gminy poinformowal, ze kiedy uzgadnia plany odlowu zwierzat zawsze postuluje o
maksymalny odstrzal dzik6w.
8 marca Stowarzyszenie LGD Natura i Kultura uruchomila nab6r wniosk6w, kt6re moga^
skladac sohysi, szkoly czy OSP. W szkole w Czlek6wce planowane jest przeprowadzenie
szkolenia przez przedstawicieli LGD.
9 marca odbyly si? gminne eliminacje konkursu recytatorskiego ,,Warszawska Syrenka".
16 marca odbyly si^ Gminne Zawody w Tenisie Stolowym w szkole podstawowej w
Czlek6wce.
17 marca w szkole podstawowej w Czlek6wce odbyla siê  Gminna Olimpiada
Przedszkolak6w.
22 marca W6jt Gminy uczestniczyl w drugim posiedzeniu Rady Spolecznej przez SPZOZ w
Kolbieli. Czlonkowie Rady Spotecznej przyjeJi sprawozdanie fmansowe i z dzialalnosci
SPZOZ w 2010 r. Przyj#o tez plan na 2011 r.
24 marca odbylo si? posiedzenie powiatowego Zarzadu OSP w Otwocku.
29 marca W6jt Gminy uczestniczyl we wsp61nym posiedzeniu wszystkich Komisji Rady
Gminy Kolbiel.

W6jt Gminy poinformowal, ze zglaszane uwagi dotycza_ce utrzymania dr6g nie sq.
realizowane z uwagi na pogod? i na nierozstrzygni^ty przetarg.

W6jt Gminy poinformowal, ze rozpoczejy si? kontrole mieszkahc6w i firm w zakresie
wywozu nieczystosci ciek!ych. Zauwazy!, ze mieszkancy nie posiadaja^ um6w na takie uslugi
i poswiadczen wywozu nieczystosci.



W6jt Gminy poinformowal, ze 3 kwietnia odb$da^ si$ wybory do Mazowieckiej Izby
RoIniczej. Kandydatami z Gminy Kolbiel sâ  Pan Karol Krupa z Woli Sufczyhskiej i Pan
Miroslaw Kozera z Gadki.

W6jt Gminy poinformowal, ze wniosek na dofmansowanie budowy kolektor6w slonecznych
na terenie Gminy zostat uwzgl$dniony na etapie formalnym. Komisja oceniajaca wnioski ma
60 dni na dokonanie oceny merytorycznej i wykonalnosci.

Przybywa Radny Pan Michal Mazurek. Stan radnych, 15 radnych.

Reali/uj;(c pkt 5 porzqdku obrad Przewodnicz^cy Rady Pan Waldemar Kloch przekazal
glos Kierownikowi GOPS Pani Jolancie Zdunczyk, kt6ra przedstawila Sprawozdanie z
dzialalnosci Gminnego Osrodka Pomocy Spolecznej za 2010 r. Sprawozdanie to stanowi
zalacznik nr 1 do protokom.

Przewodniczqcy Rady Pan Waldemar Kloch poprosil o zadawanie pytan dotycz%cych
sprawozdania z dzialalnosci GOPS.

Radny Pan Anatol Tkacz stwierdzil, ze jest w trudnej sytuacji jesli chodzi o zadawanie pytan,
gdyz sprawozdania z dzialalnosci GOPS nie dolaczono do material6w na sesj$.

Kierownik GOPS Pani Jolanta Zdunczyk stwierdzila, ze jesli istnieje taka potrzeba to
sprawozdania z dzialalnosci GOPS b^da^przedkladane wczesniej.

Przewodniczqcy Rady Pan Waldemar Kloch poprosil aby w przyszlosci przekazywano takie
sprawozdania przed sesj? w formie elektronicznej, celem przeslania ich radnym.

Kc;ili/,uj;jc pkt 6 porz^dku obrad przysl;;piono do podj^cia uchwal.

Przewodniczqcy odczytal uchwal^ Nr VI/23/2011 w sprawie: uchwalenia Gminnego
Programu Przeciwdzialania Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy
w Rodzinie Gminy Kolbiel.

Kierownik GOPS Pani Jolanta Zdunczyk przedstawila wsp61ne uzasadnienie do powyzszego
projektu uchwaly jak i projektu uchwaly w sprawie: trybu i sposobu powolywania i
odwolywania czlonk6w Gminnego Zespolu Interdyscyplinarnego oraz szczeg61owych
warunk6wjego funkcjonowania.
Stwierdzila, ze zgodnie z ustawq. o przeciwdzialaniu przemocy w rodzinie naklada obowia/ek
powolania Zespolu interdyscyplinarnego, kt6ry b^dzie realizowal program przeciwdzialania
przemocy. Program jest skierowany do mieszkanc6w Gminy Kolbiel, w szczeg61nosci do
ofiar i sprawc6w przemocy. Powotanie zespolu interdyscyplinarnego pozwoli na
skoordynowanie dzialan podmiot6w, kt6rych przedstawiciele b^da^jego czlonkami. Gminny
Osrodek Pomocy Spolecznej interweniowal w sprawach przemocy w 47 rodzinach.
W sklad zespolu interdyscyplinarnego wejdq_przedstawiciele:

1) Osrodka Pomocy Spolecznej w Kolbieli,
2) Gminnej Komisji Rozwiajzywania Problem6w Alkoholowych w Kolbieli,
3) PosterunkuPolicjiwKolbieli,
4) Dyrekcji Szk61 i Przedszkola w Gminie Kolbiel,
5) Samodzielnego Publicznego Zakladu Opieki Zdrowotnej w Kolbieli,



6) Sadu Rejonowego w Otwocku,
7) wybranych organizacji pozarz^dowych

Program przeciwdzialania przemocyjak i powolanie zespolu interdyscyplinarnego ma na celu
zmniejszenie zjawiska przemocy na terenie Gminy Kolbiel.

Przewodniczqcy Rady Pan Waldemar Kloch poprosil o zadawanie pytah dotycza_cych projektu
uchwaly.
Pytah nie zgloszono.

Przystapiono do glosowania nad uchwala^Nr VI/23/2011 w sprawie:
uchwalenia Gminnego Programu Przeciwdzialania Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony
Ofiar Przemocy w Rodzinie Gminy Kolbiel.
Za przyj^ciem uchwaly glosowalo 15 radnych, glos6w przeciw - nie bylo, wstrzymujajcych
si$ - nie bylo. Uchwal? Nr VI/23/2011 przyjeJx) przy 15 gfosach za.

Wiceprzewodnicza_cy Rady Pan Kazimierz Urbaniak odczytal uchwal? Nr VI/24/2011
w sprawie: trybu i sposobu powolywania i odwolywania cztonk6w Gminnego Zespolu
Interdyscyplinarnego oraz szczeg61owych warunk6wjego funkcjonowania.

Przewodniczqcy Rady Pan Waldemar Kloch poprosil o zadawanie pytan dotycza_cych projektu
uchwaly.

Radny Pan Anatol Tkacz zapytal czy przedszkole itp. jest organizacjq. pozarzajdowa^ gdyz
wynika to z $ 2 uchwaly oraz czy z takimi instytucjami W6jt b$dzie zawieral porozumienie o
wsp61pracy.

Kierownik GOPS Pani Jolanta Zdunczyk stwierdzila, ze tryb powolywania czlonk6w zespolu
interdyscyplinarnego wynika z art. 9a i 9b ustawy o przeciwdzialaniu przemocy w rodzinie.
Zgodnie z ustaw% w6jt zawiera porozumienie o wytypowanie do zespolu czlonka danej
instytucji.

Radny Pan Anatol Tkacz stwierdzil, ze osoby z wymienionych w uchwale instytucji sâ  z
urzedu cztonkami zespolu interdyscyplinarnego. Zatem zapis o takim trybie poworywaniajest
bl^dny. Na pytanie Przewodnicza_cego Rady czy zglasza w tej kwestii stosowna_ poprawk? do
uchwaty, Radny Pan Tkacz poprawki nie wni6sl.

Przewodnicza_cy poddal pod glosowanie uchwal$ Nr VI/24/2011 w sprawie:
trybu i sposobu powolywania i odwolywania czlonk6w Gminnego Zespolu
Interdyscyplinarnego oraz szczeg61owych warunk6wjego funkcjonowania.
Za gIosowato 15 radnych, glos6w przeciw - nie bylo, wstrzymuj^cych si? - nie bylo.
Uchwala Nr VI/24/2011 zostala przyjeta przy 15 glosach za.

Przewodnicz%cy odczytal uchwai? Nr VI/25/2011 w sprawie: zmian w budzecie Gminy na
rok2011.

Uzasadnienie do projektu uchwaly przedstawila Skarbnik Gminy Pani Hanna Michalska.

Radny Pan Anatol Tkacz zglosit poprawk$ do projektu uchwaly, kt6ra stanowi zala^cznik nr 2
do protokolu.



Przewodniczqcy Rady Pan Waldemar Kloch poddal pod glosowanie zarz^dzenie 10
minutowej przerwy.
Za zarzajdzeniem przerwy glosowalo 15 radnych, glos6w przeciw - nie bylo, wstrzymuja^cych
sie - nie bylo.

Przewodniczqcy Rady Pan Waldemar Kloch zarzajdzii 10 minutowq,przerw$.

Przewodniczqcy Rady Pan Waldemar Kloch wznowil obrady po przerwie.

Skarbnik Gminy Pani Hanna Michalska stwierdzila, ze srodki na przylacza kanalizacyjne
pokryjq. tylko cz^sc koszt6w. Srodki te musza_ zostac zaplacone z uwagi na koniecznosc
reaIizacji nastejmej inwestycji, wynikaj%cej z umowy z zakladem energetycznym. Stwierdzila,
Ze w obecnej chwili nie ma koniecznosci zwiekszania srodk6w na bieza_ce utrzymanie dr6g.

W6jt Gminy Pan Adam Budyta zaproponowal nie wnoszenie zmian do przedmiotowego
projektu uchwaly. Stwierdzil, ze jest szansa pozyskania srodk6w na wydanie aIbumu
,,Kolbielszczyzna" ze Starostwa czy Urz^du Marszalkowskiego. Stwierdzil, zejesli radni chcq.
oszcz^dzac na kulturze to jest wi$cej przedsi$wzi$c na kt6rych mozna zaoszcz^dzic. W
kwestii wydatk6w na utrzymanie dr6g zauwazyi, ze srodki na ten cel zawsze sâ  zbyt mate.

Przewodniczqcy Rady Pan Waldemar Kloch poprosil o zadawanie pytan i zglaszanie innych
wniosk6w dotycza^cych projektu uchwaty.
Pytah ani wniosk6w nie zgloszono.

Przewodniczacy podda} pod glosowanie poprawk^ zgloszon% przez Radnego Pana Anatola
Tkacz, stanowia^ zala^cznik nr 2 do protokolu.
Za glosowak> 2 radnych, 11 radnych glosowalo przeciw, 2 radnych wstrzymalo si? do glosu.
Poprawka zostala odrzucona wi$kszosciq. glos6w.

Przewodniczacy podda! pod glosowanie uchwal$ Nr VI/25/2011 w sprawie:
zmian w budzecie Gminy na rok 2011.
Za gtosowalo 12 radnych, 1 radny gtosowal przeciw, 2 radnych wstrzymalo sie^ od glosu.
Uchwala Nr VI/25/2011 zostata przyj^ta wi^kszoscia^ glos6w.

Przewodniczacy odczytal uchwal$ Nr VI/26/2011 w sprawie: zmian w Wieloletniej Prognozie
Finansowej Gminy Kolbiel na lata 2011-2017.

Uzasadnienie do uchwaly przedstawila Skarbnik Gminy Pani Hanna Michalska. Stwierdzila,
ze ustawa o fmansach publicznych wymaga aby zmieniajajc zakres zobowiajzan flnansowych
zmienic zapisy prognozy fmansowej.

Przewodniczqcy Rady Pan Waldemar Kloch poprosil o zadawanie pytan dotycz^cych projektu
uchwaly.
Pytan nie zgloszono.

Przewodniczacy poddal pod glosowanie uchwal$ Nr VI/26/2011 w sprawie: zmian w
Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Kolbiel na lata 2011-2017.
Za glosowalo 15 radnych, glos6w przeciw - nie bylo, wstrzymuja^cych si$ - nie bylo.
Uchwala Nr VI/26/2011 zostala przyj^ta przy 15 glosach za.



Wiceprzewodnicza^cy Rady Pan Janusz Olszewski odczytal uchwal$ Nr VI/27/201l w
sprawie: zacia_gni$cia w Banku Ochrony Srodowiska S.A. kredytu dtugoterminowego
z linii zagranicznych.

Uzasadnienie do uchwaly przedstawila Skarbnik Gminy Pani Hanna Michalska. Stwierdzita,
ze uchwala ta jest niezb$dnym zata^cznikiem do wniosku o kredyt z Banku Ochrony
Srodowiska.

Przewodniczqcy Rady Pan Waldemar Kloch poprosil o zadawanie pytan dotycza^cych projektu
uchwaly.

Radny Pan Anatol Tkacz zapytaJ czy ma znaczenie, ze kredyt ma byc zaciaj>ni$ty z linii
zagranicznych?

Skarbnik Gminy Pani Hanna Michalska stwierdzila, ze zacia_gni^cie kredytu z linii
zagranicznych w tym banku nie wymaga przetargu.

Radny Pan Dariusz Sok6l zapytal czy ten kredyt b^dzie w 50 % umarzalny.

Skarbnik Gminy Pani Hanna Michalska stwierdzila, ze kredyt musi byc w calosci splacony
jest onjednak udzielony na preferencyjnych warunkach.

Radny Pan Dariusz Sok6l zapytal czy ten kredyt b$dzie ostatnim na sfinansowanie budowy
ulic na osiedlu mieszkaniowym w Kolbieli.

Skarbnik Gminy Pani Hanna Michalska stwierdzUa, ze zadecydujq,o tym radni.

Radny Pan Dariusz Sok6l stwierdzil, ze celowe jest zacia_gniecie tego kredytu w wysokosci
pozwalajq,cej na zakonczenie inwestycji - budowy ulic na osiedlu mieszkaniowym w
Kolbieli.

Przewodniczacy poddat pod gtosowanie uchwal? Nr VI/27/2011 w sprawie:
zaciaj*niejcia w Banku Ochrony Srodowiska S.A. kredytu dlugoterminowego
z linii zagranicznych.
Za gtosowa!o 15 radnych, glos6w przeciw - nie bylo, wstrzymujajcych si? - nie byto.
Uchwala Nr VI/27/2011 zostala przyj^ta przy 15 g!osach za.

Przewodnicza^cy odczytaJ uchwal$ Nr VI/28/2011 w sprawie:
uchwalenia Programu wsp61pracy Gminy Kolbiel z organizacjami Pozarza_dowymi
oraz podmiotami prowadza_cymi dzialalnosc pozytku publicznego na 2011 r.

Przewodniczqcy Rady Pan Waldemar Kloch poprosil o zadawanie pytari dotyczajcych projektu
uchwaly.
Pytan nie zgloszono.

Przewodniczacy poddal pod glosowanie uchwal$ Nr VI/28/2011 w sprawie:
uchwalenia Programu wsp61pracy Gminy Kolbiel z organizacjami Pozarza^dowymi
oraz podmiotami prowadza_cymi dzialalnosc pozytku publicznego na 2011 r.
Za glosowalo 15 radnych, glos6w przeciw - nie bylo, wstrzymujajcych si$ - nie bylo.
Uchwala Nr VI/28/2011 zostala przyj^ta przy 15 glosach za.



Przewodniczajsy odczytal uchwale^ Nr VI/29/2011 w sprawie: ustalenia wysokosci oplat za
swiadczenia udzielane przez Gminne Przedszkole w Kolbieli.

Uzasadnienie do projektu uchwaly przedstawila Dyrektor GZEAS Pani Bozena Wilczek.
W zwi^zku ze zmiana^ ustawy z dnia 7 wrzesnia 1991 r. o systemie oswiaty (Dz. U.

z2004 r. Nr256 poz. 2572 z p6zniejszymi zmianami) zaistniala koniecznosc podj^cia przez
Rad$ Gminy nowej uchwaly ustalajqcej wysokosc oplat za swiadczenia udzielane przez
przedszkole prowadzone przez Gmin$ Kolbiel.
W mysl znowelizowanej ustawy o systemie oswiaty przedszkole zapewnia bezplatne
nauczanie, wychowanie i opieke^ w ramach podstawy programowej minimum 5 godzin
dziennie. Swiadczenia udzielane przez przedszkole poza czasem minimum programowego sa_
platne w zaleznosci od ilosci zadeklarowanych przez rodzic6w lub opiekun6w prawnych
godzin pobytu dziecka w przedszkolu oraz stawki godzinowej okreslonej przez Rad? Gminy
w drodze uchwaly.
Zasady ustalania oplat za wyzywienie w przedszkolu sq. takie same jak w stol6wkach
szkolnych tzn. wysokosc oplat za wyzywienie ustala dyrektor przedszkola w porozumieniu
z organem prowadzajcym.
Dotychczasowe uchwaly podj$te na podstawie przepis6w zmienionej ustawy zachowuja^ moc
do czasu podje_cia nowych uchwal,jednak nie dluzej niz do 31 sierpnia 2011 roku.
Majajc na wzgl$dzie powyzsze oraz aspekt spoleczny, iz wspomaganie rozwoju dziecka
stanowi niezb^dny element osia_gni^cia przez dziecko dojrzalosci szkolnej oraz podj^cia nauki
w szkole podj^cie przedmiotowej uchwalyjest zasadne.
Koszt utrzymania przedszkola w 2010 r. w 2010 r. wyni6sl 696 889 zl. Miesi^czny
przypadaja^cy najedno dziecko wyni6sl 465 zl. Przyjmujaj2, ze kazde dziecko ucz^szczalo do
przedszkola 200 h miesi^cznie to koszt 1 h wyni6sl 2,32 zl. Rodzice do tej godziny doplacali
0,45 zl co dalo koszt godziny 2,77 zl.

Przewodniczqcy Rady Pan Waldemar Kloch poprosil o zadawanie pytari dotyczajcych projektu
uchwaly.

Radny Pan Dariusz Sok6l stwierdzil, ze zapis g 3 pkt 6 uchwaly jest niesprawiedliwy bo nie
mozna przewidziec choroby dziecka.

Dyrektor GZEAS Pani Bozena Wilczek stwierdzila, ze jesli dziecko zachoruje to otrzyma
zaswiadczenie od lekarza i dni opuszczone b$da^ odliczone od oplaty.

Radny Pan Dominih Dqbrowski stwierdzil, ze ten przepis dotyczy nieobecnosci z innych
przyczyn niz choroba.

Radny Pan Piotr Pacek zapytal wjakich godzinach pracuje przedszkole.

lfl
Dyrektor GZEAS Pani Bozena Wilczek poinformowala, ze przedszkole dziata od godziny 6
do 16" ,̂ od godziny 8 do 13^^ realizowanajest podstawa programowa.

Radny Pan Piotr Pacek stwierdzil, ze konieczna jest symulacja z tygodnia lub 2 ile dzieci
przebywa w przedszkolu po godzinie 13.00. Wyrazil przekonanie, ze przedstawione
symulacje fmansowe mogq,okazac si$ nieprawdziwe.

Dyrektor GZEAS Pani Bozena Wilczek stwierdzila, ze podczas aktualnej rekrutacji do
przedszkola zgloszono 160 dzieci w wi$kszosci zadeklarowano 4 godziny ponad podstaw?
programowa^. 42 dzieci zgloszono do grup dzieci 6-letnich.
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Przewodniczqcy Rady Pan Waldemar Kloch stwierdzil, ze do tej pory nie obowia^zywaly takie
regulacje w kwestii oplat za korzystanie z przedszkola. Wptywy z oplat b$da^ znane po
podpisaniu wn6w prze rodzic6w.
Przypomniat, ze prowadzenie przedszkoIajest zadaniem wlasnym gminy.

Radny Pan Anatol Tkacz stwierdzit, ze w uzasadnieniu nie wyjasniono dlaczego przedszkole
zaoferuje opiek$ przez 5 a nie wi^cej godzin ponad podstaw^ programowa^. Zwr6cil uwag$,
ze w uzasadnieniu nie zawarto kalkulacji stawki 1,50 zl za 1 godzin$. W zwiq,zku z tymi
brakami zajaj negatywne stanowisko w sprawie powyzszej uchwaly.

W6jt Gminy Pan Adam Budyta stwierdzil, ze prognoza wptyw6w z oplatyjest optymistyczna.
Zauwazyl, ze takich wplyw6w nie mozna okreslic przed ich uzyskaniem. Przypomnial, ze
koszt utrzymania przedszkola to okolo 600.000 zI. Zwr6cil uwag$, ze radni powinni
zastanowic si? co chcq. osiajmae przyj$ciem uchwaly czy maksymalna^ dostejmosc
przedszkola czy pozyskanie srodk6w z oplaty. Stwierdzil, ze niegdys jeden radny Gminy
Kolbiel postulowal zamkni^cie przedszkola gdyz nie przynosiio dochod6w i zejego zdaniem
niejest to wz6r do nasladowania.

Dyrektor GZEAS Pani Bozena Wilczek stwierdzila, ze przedszkole obarczone zostanie
dodatkowymi obowia^kami. Nauczyciele b^da^ musieli rejestrowac obecnosci, a dyrekcja
b$dzie musiala zaja_c si? realizacja_ um6w co b$dzie musialo odbyc si$ kosztem dydaktyki.
Zwr6cita uwag?, ze po wst^pnych doswiadczeniach b^dzie mozliwosc zmienienia zapis6w
uchwaty.

Przewodniczqcy poddat pod glosowanie uchwal^ Nr VI/29/2011 w sprawie:
ustalenia wysokosci oplat za swiadczenia udzielane przez Gminne Przedszkole w Kolbieli.
Za glosowalo 12 radnych, 2 radnych glosowalo przeciw, 1 radny wstrzymal si? od glosu.
Uchwala Nr VI/29/2011 zostala przyj^ta wi^kszoscia^ glos6w.

Przewodniczqcy odczytal uchwat^ Nr VI/30/2011 w sprawie: udzielenia pomocy fmansowej
powiatowi otwockiemu na realizacjej zadania pt. ,,zakup sprz^tu specjalistycznego dla
Komendy Powiatowej Pahstwowej Strazy Pozarnej - samoch6d specjalny do patroIowania
obszar6w zalewowych na terenie powiatu otwockiego".

W6jt Gminy Pan Adam Budyta poinformowal, ze proponowane jest udzielenie pomocy
fmansowej powiatowi otwockiemu dla Komendy Powiatowej Panstwowej Strazy Pozarnej w
Otwocku na zakup specjalistycznego samochodu do patroIowania teren6w zalewowych. W
zamian za udzielonq_ pomoc w zwiazku z wycofywaniem samochod6w pozarniczych
b$dacych na wyposazeniu Komendy jedna z jednostek OSP na terenie Gminy Kolbiel moze
pozyskac sredni samoch6d pozarniczy.

Przewodniczqcy Rady Pan Waldemar Kloch poprosit o zadawanie pytan dotycz^cych projektu
uchwaly.
Pytan nie zgloszono.

Przewodniczqcy poddaf pod glosowanie uchwal? Nr VI/30/2011 w sprawie:
udzielenia pomocy fmansowej powiatowi otwockiemu na realizacj$ zadania pt. ,,zakup
sprze_tu specjalistycznego dla Komendy Powiatowej Pahstwowej Strazy Pozarnej - samoch6d
specjalny do patroIowania obszar6w zalewowych na terenie powiatu otwockiego".
Za glosowalo 15 radnych, glos6w przeciw - nie bylo, wstrzymuja^cych si? - nie bylo.
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Uchwala Nr VI/30/2011 zostala przyj$ta przy 15 glosach za.

Wiceprzewodnicza^cy Rady Pan Janusz Olszewski odczytal uchwale^ Nr V^31/2011 w
sprawie: wyodr$bnienia w budzecie Gminy Kolbiel na 2012 rok srodk6w stanowiajcych
fundusz sotecki.

Zastej)ca W6jta Pani Ewa Mazek poinformowala, ze w dniu 31 marca uplywa termin do
podj^cia powyzszej uchwaly. Nie podj$cie uchwaly w tym terminie spowoduje brak funduszu
soleckiego na 2012 rok. Fundusz solecki na 2011 r. to kwota 312.000 zl. Kwota srodk6w na
fundusz solecki w 2012 r. dla poszczeg61nych solectw b$dzie znana na koniec czerwca.

Radny Pan Kazimierz Urbaniak stwierdzil, ze jesli dzis zostanie przyj$ta uchwala w
powyzszej sprawie to b$dzie 3 rok w kt6rym b$dzie funkcjonowal fundusz solecki. Wyrazil
przekonanie, ze w sierpniu lub wrzesniu konieczne jest przeprowadzenie dyskusji na temat
wykorzystania funduszu w ubieglych latach. Stwierdzil, ze terminy w ustawie nie sq. sp6jne i
decyzj? o wyodr^bnieniu srodk6w z funduszu soleckiego nalezy podja^c nie znaja^c wysokosci
srodk6w na ten cel.

Przewodnicz^cy poddal pod glosowanie uchwal? Nr VI/31/2011 w sprawie:
wyodr^bnienia w budzecie Gminy Kotbiel na 2012 rok srodk6w stanowi^cych fundusz
solecki.
Za glosowalo 15 radnych, glos6w przeciw - nie bylo, wstrzymuja_cych sie^ - nie bylo.
Uchwala Nr VI/31/2011 zostala przyj$ta przy 15 glosach za.

Wiceprzewodnicz^cy Rady Pan Kazimierz Urbaniak odczytal uchwal? Nr VI/32/2011 w
sprawie: zbycia w formie bezprzetargowej nieruchomosci gruntowej nr 2377/2 o pow. 61 m^
polozonej w miejscowosci KolbieI.

W6jt Gminy Pan Adam Budyta stwierdzil, ze chcialby aby sprawa zapewnienia energii dla
teren6w scalonych ostatecznie zakonczyla si$ na tej sesji. Poinformowal, ze Zaklad
energetyczny przedstawial Gmin? Kolbiel jako hamulcowego tej sprawy. Inwestycja ta jest
jednak nie zalatwiona na etapie dokumentacji. Przypomnial, ze w 2008 r. Gmina Kolbiel
sfmansowala przebudow? linii sredniego napi$cia.

Przewodniczqcy Rady Pan Waldemar Kloch poprosil o zadawanie pytan dotycza_cych projektu
uchwaly.
Pytan nie zgloszono.

Przewodniczqcy poddal pod glosowanie uchwal? Nr VI/32/2011 w sprawie:
zbycia w formie bezprzetargowej nieruchomosci gruntowej nr 2377/2 o pow. 61 m^
pofozonej wmiejscowosciKolbiel.
Za glosowalo 15 radnych, glos6w przeciw - nie bylo, wstrzymuja_cych si? - nie bylo.
Uchwala Nr VI/32/2011 zostala przyj^ta przy 15 glosach za.

Pkt 7 i 8 porz^dku obrad - zapytania, interpelacje, wolne wnioski, odpowiedzi na
zapytania i interpelacje.

Przewodniczqcy Rady Pan Waldemar Kloch poinformowal zebranych o powstaniu Klubu
radnych ,,Rozwojowa i Przyjazna Gmina". Poinformowal, ze Klub radnych zlozyl projekt
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uchwaly w sprawie powotania doraznej Komisji Rady Gminy Kolbiel i ustalenia jej skladu
osobowego, kt6ryjest w trakcie procedowania.

Radny Pan Anatol Tkacz zapytal Przewodnicza_cego Rady kiedy projekt uchwaly Klubu
radnych zostanie wprowadzony do porza_dku obrad sesjL Stwierdzil, ze w zwia_zku z tym, ze
okres funkcjonowania funduszu soleckiego b$dzie juz 3 letni jak i wyborami nowych
soltys6w warto zaja_c sie_ tq. sprawa^.
Poprosil o skierowanie go na 2 szkolenia:

1. W zakresie fmans6w gminy organizowanym przez Regionaln% Izb? Obrachunkowa_.
2. W zakresie funkcjonowania organ6w gminy i wsp61pracy mi$dzy w6jtem a rada .̂

Przewodniczqcy Rady Pan Waldemar Kloch poinformowal, ze projekt uchwaly Klubu
radnych zostal przekazany do zaopiniowania przez Komisje rady. Do tej pory tylko jedna
Komisja wydala opini$.

Radny Pan Dominik Dqbrowski zapytal dlaczego na dzialke_ gminna^ nie zostal wprowadzony
przedstawiciel zakladu energetycznego w celu wykonania decyzji o zaj^ciu pasa drogowego.
Stwierdzil, ze panstwo Dunajscy urzajdzili sobie na dzialce gminnej prywatne podw6rko.

W6jt Gminy Pan Adam Budyta stwierdzil, ze droga o kt6rej wspomina Radny DaJ)rowski
zostala wydzielona jako dojazd do 2 dzialek. Urzajd chcial wykupic tq. dzialke^ Zwr6cil
uwag$, ze jako krewny Panstwa Dunajskich jest ,,mi^dzy mlotem a kowadlem" i nie chce
zadrazniac spraw sa_siedzkich. Poinformowal, ze przekazal zalatwienie tej sprawy Zast$pcy
W6jta.

Radny Pan Dominik Dabrowski poinformowal, ze dzialka o kt6rej m6wil W6jt Gminy zostala
przejeJa przez Skarb Panstwa i stanowi obecnie ulic? Targow% niejest ona droga dojazdowa_
dla 2 dzialek. Na tej drodze stoi slup, kt6rego wlascicielemjest Zaklad Energetyczny chociaz
zostal on postawiony na koszt Pana W6jta. Ta sprawa cia_gnie si? kolejny rok i nie moze
dokonac przyla^cza energetycznego do swojej dzialki.

Zast$pca W6jta Pani Ewa Mazek stwierdzila, ze zgodnie z decyzja^ o zaj^ciu pasa drogowego
dojdzie do wykonania przyla^cza energetycznego w obecnosci pracownika Urz$du Gminy i
Policji.

Soltys wsi Siwianka Pani Anna Bqk poinformowala, ze wybrala si? na sesj$ Rady Gminy
Celestyn6w, nie zastala jednak W6jta Gminy Celestyn6w. Radni Gminy Celestyn6w nie sâ
informowani o pismach w sprawie drogi do Siwianki, wplywajaeych do W6jta Gminy
Celestyn6w. Radni Gminy Celestyn6w zaproponowali spotkanie z radnymi Gminy Kolbiel w
sprawie tej drogi. Stwierdzila, ze winnym nie za!atwienia modernizacji tej drogi jest W6jt
Gminy Celestyn6w, kt6ry twierdzi, zejest ona utwardzona.

Przewodniczqcy Rady Pan Waldemar Kloch poinformowal, ze radni z Gminy Celestyn6w
kontaktowali si$ z nim w powyzszej sprawie i wst$pnie um6wiono si? na rozmowy.
Stwierdzil, ze sa_ 4 lata na zatatwienie problemu tej drogi. Konkretny termin nie jest jeszcze
ustalony. Obiecal, zejesli dojdzie do spotkaniaprzedstawijego ustalenia.

Soltys wsi Bocian Pan Jan Szopa poinformowal, ze na zebraniu wiejskim pr6bowal wyjasnic
z przedstawicielami kola w^dkarskiego kwesti? wysokiego poziomu w6d w stawach
uniemozliwiaja^cego wejscie sprz^tem rolniczym na pola. Przedstawiciele kola w^dkarskiego
stwierdzili, ze nie maja^kompetencji do zalatwienia tej sprawy. Nast^pnie poinformowal, ze
zlozyt doniesienie na policj? o grozeniu mu zniszczeniem elewacji jego domu i wybiciem
okien. Stwierdzil, ze czlonkowie kola w$dkarskiegojezdzq.kladami po prywatnych gruntach.
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Prezes kola w$dkarskiego Pan Krupa odm6wil spotkania z mieszkancami Bociana twierdzajs,
ze Sohys Szopa mataczy.

W6jt Gminy Pan Adam Budyta zaproponowal Przewodnicz^cemu Komisji Rolnictwa Rady
Gminy Kolbiel posiedzenie wyjazdowe z udzialem kola w$dkarskiego i rady soleckiej wsi
Bocian.

Soltys wsi Bocian Pan Jan Szopa stwierdzil, ze Przewodniczajsy Komisji Rolnictwa powinien
si$ pojawic we wsi nast$pnego dnia po sesji aby zobaczyc skutki zalania p61.

Radny Pan Piotr Pacek zapytal o sprawe^ zapewnienia transportu mieszkanc6w gminy do
Celestynowa i Otwocka. Stwierdzil, ze mijaj% kolejne miesiace od kiedy zostal
poinformowany przez W6jta Gminy, ze trwaja^ rozmowy w tej sprawie.

W6jt Gminy Pan Adam Budyta wyrazil ubolewanie ze na sesji nie sq. obecni radni powiatowi.
Stwierdzil, ze zostal uruchomiony transport do Otwocka od 1 marca, kolejne zas polajczenia
zostanq. uruchomione od 1 kwietnia. Wyrazil przekonanie, ze zrobil w tej sprawie wszystko
co bylo wjego mocy.

Radny Pan Dariusz Sok6l poinformowal, ze zwr6ci si? z prosba^ do Przewodnicza^cego
Komisji Rolnictwa Rady Gminy Kolbiel o posiedzenie wyjazdowe na drogi ^ednak nie tak
jak to organizowal poprzedni Przewodnicza_cy Komisji Pan Urbaniak na drogi juz
naprawione) w tym na drogi w Antoninku, KaJach i Lubicach. Stwierdzil, ze naprawa drogi
KaJ:y-Lubice zostala wykonana nieprawidlowo przez co nowy softys wsi Kajty urwal rur$
wydechowa^swojego samochodu.

Kierownik Gospodarki Komunalnej Pan Zbigniew Parol stwierdzil, ze decyzj^ o trasie
wizytacji dr6g przez Komisj$ Rolnictwa w poprzedniej kadencji podejmowali kolegialnie
czlonkowie Komisji. Poinformowat, ze stan drogi Ka_ty - Lubice spowodowany nielegalnym
uzytkowaniem jej przez pojazdy przekraczaja_ce dopuszczalna mas? 12 ton. Obiecal
naprawienie nawierzchni tej drogi. Wyjasnil, ze niefachowe naprawianie wyrw wiqzalo si? z
panuja^cymi warunkami pogodowymi.

Radny Pan Michat Mazurek poinformowat, ze najpierw czlonkowie Komisji Rolnictwa
zapoznaja_ si? z problemami przedstawionymi przez soltys6w a p6zniej pojada^ w teren.
Zapytal co dzieje sie^ w sprawie osrodka dla trudnej mlodziezy w Rudzienku.

W6jt Gminy Pan Adam Budyta poinformowal, ze spraw? osrodka dla trudnej mlodziezy w
Rudzienku przedstawil na wyborczych zebraniach soleckich w Rudzienku, Oleksinie i
Teresinie. W tej sprawie nie wiadomo nic wi$cej poza informacja_o powstaniu osrodka. Pani z
Kuratorium kontaktowala sie, z Dyrektor GZEAS w sprawie mozliwosci zapewnienia 100
miejsc w Gimnazjum. Stwierdzil, zejesli b$dzie potrzebna akcja protestacyjna w tej sprawie
to b$dziejej inicjatorem.

Zastqpca W6jta Pani Ewa Mazek poinformowala, ze procedura zakladania takich osrodk6w
polega na zgloszeniu spelnienia okreslonych wymog6w i przedstawieniu okreslonych
dokument6w, jesli taki fakt nastQpuje starosta nie moze odm6wic wydania decyzji o
utworzeniu. Starostwo nie przekazalo jednak dotacji na dzialanie tego osrodka w 2010 i 2011
roku. Wlasciciel osrodka prowadzi takq. plac6wke_ takze w innym miejscu, gdzie nie
wywia_zuje si? z realizacji obowiqzku szkolnego przez podopiecznych. Rozpocz^cie
dzialalnosci osrodka w Rudzienku ma nastajric z dniem 1 kwietnia. Wcia_z jednak nie
wiadomo jak zrealizuje obowiajzek szkolny podopiecznych, Gimnazjum w Zamieniu tez nie
zgodzilo si? ich przyja_c.
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Kierownik Posterunku Policji w Kolbieli Pan Mariusz Kilim stwierdzil, ze wyeliminowanie
tego problemujest trudne. Trudno bowiem ustalic sprawc6w, a pojazdy nie s^rejestrowane,
trudno tez pochwycic sprawc6w.

Radny Pan Aleksander Lorens stwierdzil, ze naIezy wylegitymowac kierujacych ubioconymi
kladami, kt6rzy tankuja, na stacji paliw w Kolbieli.

Przewodniczacy podzi$kowal wszystkim za przybycie i zamknal obrady VI Sesji Rady
Gminy Ko!biel o godzinie 20 ̂ .

Do protokom dolaczono:

1. Sprawozdanie z dzialalnosci Gminnego Osrodka Pomocy Spolecznej w Kolbieli
za2010r.

2. Poprawk$ Radnego Pana Anatola Tkacz do projektu uchwaly w sprawie:
zmian w budzecie Gminy na 2011 r.

3. List^ obecnosci radnych.

4. List? obecnosci sottys6w.

Na tym protok6t zakonczono.

PRZEWODNJCZACY
Protokotowah ( , RADYCMHY

Vy LA^ v^- / *V X

Waldemar Kloch
Pawel CaIka
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